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College van Burgemeester en Wethouders en Gemeenteraad gemeente Haarlemmermeer 
Postbus 250 
2130 AG Hoofddorp 

Badhoevedorp, 17 mei 2017 

Betreft:  Bezwaar verleende omgevingsvergunning, Badhoevedorp, Wandelbos, kavel H 10418, 
kappen van bomen fase 2, 05-04-2017, zaaknummer 1695794, olonummer2881611. 

Geacht College en Raad, 

Hierbij maak ik bezwaar tegen de wijze waarop de vergunning is verleend zonder goede fasering en 

compensatieregels en daarmee tegen het kappen van bomen fase 2. 

Dit bezwaar is niet een bezwaar tegen de aanleg van de wijk Quatrebras en het nieuwe parkje maar 
wel de wijze waarop deze is gepland in de tijd in relatie tot de leefbaarheid in het dorp, ecologische 
biotopen en in het bijzonder de Flora- en Faunawet (Ffw). De gemeente heeft de vergunning ook niet 
onafhankelijk laten toetsen bij de ODNZKG (Omgevingsdienst Noordzeekanaalgebied). 
De verklaring van geen bezwaar in het kader van de Flora- en Faunawet werd verleend door het 
ministerie van Economische Zaken op grond van informatie van de gemeente Haarlemmermeer, zij 
zijn in mijn optiek in deze niet in staat van grote afstand de juistheid te beoordelen en een juist 
verloop te controleren ook omdat 1 januari 2017 deze werkzaamheden zijn gedelegeerd naar de 
provincie die in onderhavig geval zegt van niets te weten. 
De procesmatig opgestelde planningen kloppen niet, in het verleden zijn onnodig en ontijdig bomen 

gekapt en in voorkomende gevallen onnodig of ontijdig voorgestoken voor verplaatsing. De 

voorgestelde vernieuwing en compensatie is er niet of is ernstig vertraagd. Voornemens en 

daadwerkelijk realisatie lopen tot nu toe jaren uit elkaar of er komt zelfs niets van terecht, 

uitgezonderd de werkzaamheden van RWS met de aanleg van de A9. 

Het doel van dit bezwaar is dat er in heel het dorp, ook het groen langs het A9 talud, en in het 

bijzonder Quatrebras alleen die bomen gekapt worden die in weg staan om de voorgenomen 

ontwikkeling direct aansluitend aan kap te realiseren, desnoods dienen bouwplanningen enigszins 

aangepast te worden aan het kapseizoen. En zeker niet een jaar voordat werkzaamheden 

plaatsvinden zouden hele grote kavels met groen in z’n geheel kaal gemaakt moeten worden! 

Dus waar blijft een degelijke planning voor de compensatie van groen door de gemeente en van de 

voornemens van de aannemer in de tijd, welke huizen en infra zijn direct nodig, waarop dan een 

kapvergunning met rooilijst en rooitekening netjes aansluiten op zijn voorgenomen werkzaamheden 

kan worden aangepast met een duidelijke sanctie als er onnodig biotopen overhoop worden gehaald 

of compensatie niet op tijd en onvolledig wordt verricht. 

Waarom dit schrijven; 
De gemeente is van plan in augustus 2017 te kappen omdat men in maart en juli 2018 denkt een 
aanvang te maken met realisatie. Het is niet duidelijk hoe en wanneer en in welke omvang dat gaat 
gebeuren. Wel duidelijk wordt dat het nog lang gaat duren voordat de plannen wellicht zijn afgerond. 

De projectontwikkelaar stemt zijn hele verhaal af op wat de markt wenst en wanneer de A9 definitief 
weg is uit het dorp, maart 2019, niet op wat direct wenselijk is voor de leefbaarheid en ecologie. 

Onderstaande verbeeldingen zijn in groen uitgevoerd, in licht groen ook geasfalteerde “shared 
space” 4 m1 breed (langzaam verkeerroute oost west), een kinderboerderij, 290 parkeerplaatsen, 
tennisbanen, korfbal, pétangue en 3500 m2 asfalt in het voorzieningengebied.
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1.  10 jarenplan  2. 6 jarenplan  3. kap augustus 2017 

Verbeelding 3. toont de te kappen bomen in augustus 2017 omdat men in maart en juli 2018 denk te 
beginnen met realisatie. Het is niet duidelijk hoe, wanneer en in welke omvang dat gaat gebeuren. 
Dat is tegenstrijdig aan de “Voorschriften en beperkingen” uit; 
Ontwerp Verklaring van geen bedenkingen van het RVO
(eigenaardig dat dit een “ontwerp” verklaring betreft hetgeen niet definitief suggereert) 
Met het besluit; Geen bedenkingen te hebben tegen het verlenen van een Omgevingsvergunning als 
bedoeld in artikel 2.1 of 2.2 van de Wabo door het College van burgemeester en wethouders van de 
Gemeente Haarlemmermeer, mits hieraan de in het verzoek genoemde voorschriften en beperkingen 
worden verbonden. 

Pagina 2 van 6; Voorschriften en beperkingen. 

Algemeen

a. Het verzoek wordt verleend tot uiterlijk 5 jaar na het onherroepelijk worden van de 
omgevingsvergunning waar dit verzoek deel van uitmaakt. 

b. Het verzoek maakt deel uit van de Omgevingsvergunning. Daar waar voorschriften uit het  
verzoek de inhoud van de Omgevingsvergunning tegenspreken, prevaleert het voorschrift. 

Uit Activieitenplan Quatrebas-Mitigerende en Compenserende maatregelen in het kader van de 
Flora- en faunawet voor de bouw van de nieuwe woonwijk Quatrebas' van 2016.’ 

Pagina 25; 5. Activiteitenplan. 

De aanleg van de nieuwe woonwijk zal in zes jaar plaats vinden. Hierdoor zijn er verschillende fases te 
onderscheiden. Van belang zijn vooral de eerste twee jaren. In die periode vindt de aantasting 
plaats van de gebieden met de beschermde soorten aangetast. 
Vanaf de start van de uitvoering wordt direct begonnen met de aanleg van nieuwe natuurgebieden van 
het Groene Lint en de Groene As. In de uiteindelijke situatie zal het onderzoeksgebied omringd zijn door 
veel meer groen dan in de huidige situatie. 

Het verschil in tekst tussen de ontheffing en het activiteitenplan is duidelijk; 

• De uitvoering is in feite ter hand genomen toen delen van het voormalige wandelbos zijn gekapt 
voor de bouw van het dorpshuis, 2015, nieuwe aanleg ontbreekt tot nu toe volledig 

• Kap vond ook al plaats in 2015 met het kappen van bomen op het ANWB terrein 

• Begin 2017 werden bomen en struiken in het Wandelbos verwijderd voor de 1’fase die nu stil ligt 

• De eerste twee jaar zijn extra van belang, één grote kapvergunning biedt geen nuance 

• De begin datum van het aantasten van het ecosysteem ligt in feite in 2015! 

• De aanleg duurt na 2018 nog 6 jaar, een overschrijding t.o.v. 2015 met 9-5 = 4 jaar! 

• De projectontwikkelaar heeft het onbestemd over een realisatie periode van 10 jaar. 

• De Groene As zou volgens de site van de provincie in 2016 klaar zijn, echter er is nog niets 
gerealiseerd van deze AS in Badhoevedorp. 

• Het is zelfs zo dat de Groene As aan de oostzijde van de Sloterweg formeel nog niet die 
bestemming heeft laat staan dat daar werkzaamheden aangaande kunnen plaatsvinden 

• Er is reeds gestart met de uitvoering en het Groene Lint? Echter kan pas worden aangelegd als de 
A9 in maart 2019 is verwijderd. 
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• Het Groene Lint wordt 20 meter breed, medegedeeld door de projectleider omlegging A9 d.d. 10-
05-2016, tussen de Kamerlingh Onneslaan en Pa Verkuijllaan hetgeen, zoals op onderstaande 
verbeelding te zien is,  wat nauwelijks een groene verbinding genoemd mag worden 

In het eindrapport  “Natuuronderzoek A9 Badhoevedorp, Vleermuizen vliegroutes en 
foerageergebied” van 16-11-2016 staat pagina 9; 
4.2 AANBEVELINGEN T.O.V. DE FLORA- EN FAUNAWET 
Bij het verwijderen van de opgaande beplantingen dient tijdens de actieve periode van vleermuizen 
(maart t/m november) rekening gehouden te worden met foeragerende vleermuizen in de aangrenzende 
groenzones. Om verstoring van foeragerende vleermuizen te voorkomen dienen de werkzaamheden in 
eerste instantie overdag uitgevoerd te worden. Indien nachtelijke werkzaamheden niet te voorkomen zijn 
dan dient lichtuitstraling richting de aangrenzende groenzones zoveel mogelijk te worden voorkomen. 
Het is aan te bevelen het verwijderen van het opgaande struweel buiten het broedseizoen van algemene 
broedvogels uit te voeren. Deze periode loopt globaal van 15 maart t/m 15 juli. De aangegeven periode 
is niet leidend, ieder broedgeval is beschermd. 

• Wat opvalt is dat hier sprake is van een andere periode bij het verwijderen van beplanting. 

• Wat opvalt dat er ook een ontheffing nodig is voor de kap van bomen langs de A9 

• Wat aanmatigend is dat er een loopje wordt genomen met de bescherming en leefbaarheid 
in het dorp beide in het kader van flora en fauna door te doen of Badhoevedorp bestaat uit 
verschillende leefgebieden en dat is onjuist met name omdat in de mitigerende maatregelen 
sprake is van gebruik van aanliggend gebied. 

Activieitenplan Quatrebas-Mitigerende en compenserende maatregelen in het kader van de Flora- en 
faunawet voor de bouw van de nieuwe woonwijk Quatrebras' van 2016.’ 

Pagina 25; 5.1 . 2016 

In deze fase wordt het nieuwe clubhuis van de korfbal aangelegd en wordt gestart met de 
werkzaamheden voor de nieuwe watergang van het Groene Lint. 

Het werk is gestart in 2017 en ligt nu stil omdat de vergunningen voor afvoer van grond niet in orde 
waren. Het park is wel overhoop gehaald. 

Er zijn inmiddels 24 vleermuiskasten opgehangen binnen de zone van 200 tot maximaal 250 meter van 
de huidige verblijfplaatsen. 

Begin mei 2017 is door vleermuisdeskundige geconstateerd dat geen enkele kast bevolkt is! 

Pagina 26; 5.2 . 2017 

Als de watergang van het Groene Lint klaar is zal in het tweede kwartaal van 2017 de huidige plas 
gedempt worden. Hierdoor is er in deze fase mogelijk negatief effect op vissen, vleermuizen en vogels. 
De volgende maatregelen worden genomen. 

Zoals al eerder gemeld kan de watergang die van oost naar west gaat lopen niet worden aangelegd 
voordat de A9 februari 2019 is verwijderd, een watergang die mede noodzakelijk geacht wordt in het 
natuuronderzoek A9! 
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Pagina 27; 5.2 . 2017 

Vleermuizen 
Foerageergebied 
Het foerageergebied van vleermuizen zal toenemen. Er wordt een nieuwe watergang gegraven met 
natuurvriendelijke oevers die meer insecten zullen trekken dan de steile overs in de huidige situatie. Als 
deze klaar is, wordt de westelijke plas in het Wandelbos gedempt. Het oppervlakte aan 
natuurvriendelijke oever is hoger dan in de huidige situatie. Hierdoor zullen de insecten toenemen en is 
er dus meer voedsel voor vleermuizen. 

In deze wordt toch echt de plank compleet misgeslagen, zowel de realisatie in de tijd als de 
hoeveelheid groen. Er zijn en worden letterlijk duizenden bomen gekapt en niet gecompenseerd, dus 
hoezo neemt het foerageergebied toe? Groen AS en Groen Lint zijn niet geformaliseerd en is er geen 
uitzicht dat deze snel op termijn er komen. De gemeente zegt dat het oude A9 traject maart 2019 
met het maaiveld gelijk wordt gemaakt en ingestrooid wordt met graszaad! 

Pagina 27; 5.2 . 2017 

Flora 
Een deel van de daslook wordt verplaatst naar de oostzijde van het Wandelbos. 

Van het oorspronkelijke wandelbos blijft weinig over en aan de oostzijde bevinden zich 290 
parkeerplaatsen, een nieuw dorpshuis en 3500 m2 extra asfalt niet zijnde parkeerplaats en een 
kinderboerderij. Deze opmerking raakt kant nog wal. 

Pagina 27; 5.3 . 2018 

In 2018 start de bouw van de woonwijk Quatrebras. 
Vleermuizen 
Foerageergebied 
Het foerageergebied van de vleermuizen als de dieren uit de winterslaap komen is gelijk of beter als in 
de huidige situatie. De nieuwe watergang met natuurvriendelijke oevers van het Groene Lint is al een 
seizoen klaar en dus volledig begroeid. Door de natuurvriendelijke oevers, die in de huidige situatie 
ontbreken, zal het voedselaanbod hoger zijn dan in de huidige situatie. 
De nieuwe foerageergebieden van het Groene Lint, de Groene As en het op het Gijzelberg terrein zijn 
deels nog in aanleg, maar ook voor een groot deel al af. Uiteindelijk zal er meer groen zijn dan in de 
huidige situatie. Er zal dus een hoger voedselaanbod voor vleermuizen zijn in de toekomst. 

Er is nog geen bouwaanvraag ingediend, er is nog geen definitieve planning van de bouw van 
woningen en aanvoerweg bekend en zal in de winter van 2017 en 2018 nadat er duizenden bomen 
zijn gekapt niet ineens volledig begroeid zijn; deze aanname is dan ook onjuist! 

Pagina 28; 6.1. Mitigatie. 

6.1.1 Flora 
Een deel van de daslook zal worden overgezet naar een nieuwe locatie in het Wandelbos. De daslook is in 
het Wandelbos niet beschermd want het is aangeplant. Hoewel dit geen verplichting is vanuit de Flora-en 
Faunawet is dit een wens van de gemeente. Dit wordt uitgevoerd door een ecoloog na de bloei periode 
tussen augustus en april. 

Zoals gemeld is er geen plaats om over te planten, daslook, hyacint, maagdenpalm, inheemse 
berenklauw, hondsdraf, lisdodde etc. zullen plaatselijk stomweg verdwijnen en het excuus dat ze zijn 
aangeplant is er met de haren bijgesleept. 
Pagina 28; 6.1.3 Vleermuizen. 

Voor de vleermuizen zijn de volgende mitigerende maatregelen opgenomen. 

1. De aanrijroute naar het werkterrein voor de aanleg van het Groene Lint is verplaatst zodat de 
bomen met verblijfplaatsen langer behouden blijven. 

2. De kap van de bomen met verblijfplaatsen vindt plaats buiten de kritische periodes van 
vleermuizen en vindt plaats tussen half juli en half augustus 2017. Voorafgaand worden de 
bomen gecontroleerd door een ecoloog. 

3. De bomen langs de westkant van de oostelijke plas worden (zo lang mogelijk) behouden om 
deze vliegroute naar het Wandelbos in zo lang mogelijk te laten bestaan. Zo kunnen de 
vleermuizen langzaam wennen aan nieuwe routes naar het Wandelbos, maar ook kunnen zij zo 
de nieuwe routes naar nieuwe foerageergebieden ontdekken (bijvoorbeeld door de Kamerlingh 
Onneslaan) naar het nieuwe Groene Lint. 

4. Een rij bomen in het huidige ANWB terrein op de locatie waar de nieuwe straat de Amsterdamse 
Laan komt blijft gespaard om zo een lijnvormig element richting de Groene As in te behouden 

Note 1; ver voor februari 2019 zal deze aanrijroute verdwijnen, wat wordt dan de route? 
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Note 3; hoe lang is zo lang mogelijk, is niet te bepalen als er geen degelijke planning van de 
 aannemer komt met sancties als deze zich daar niet aanhoudt. 

Note 4; helaas is het ANWB terrein onnodig half kaalgekapt omdat er gebouwd ging worden, het zal 
nu 5 jaar braak liggen, de bomen die blijven zijn een geïsoleerd groepje, de bomen langs de 
Robert Koch worden verwijderd! 

Pagina 28; 6.2 Compensatie. 

6.2.1 Vissen 

De nieuwe waterpartij in het Groene Lint heeft een lange zone met natuurvriendelijke oevers. In de 
huidige situatie bestaan de oevers uit harde oeverbeschoeiing. Er ontstaat dus meer en beter habitat 
voor de kleine modderkruiper. 

Helaas is ook deze constatering onjuist, de harde beschoeiing uit de jaren 60 is totaal weggerot en 
niet onderhouden. Het groen wat blijft is die uit het geminimaliseerde wandelbos. Meer habitat is 
dus niet juist omdat de watergang van het Groene Lint tussen Kamerlingh Onneslaan en Pa 
Verkuijlaan wel een harde beschoeiing krijgt omdat vanwege gebrek aan breedte van het Lint  dat 
een eis is van het Hoogheemraadschap. 

6.2.2 Vleermuizen 
In de toekomst neemt het areaal groen toe in Badhoevedorp en zal er dus meer foerageergebied zijn 
voor vleermuizen. 
Er worden verschillende vliegroutes aangelegd richting deze nieuwe foerageergebieden. Dit wordt gedaan 
door middel van het aanplanten van groter bomen die direct als vliegroute kunnen dienen. 

In de kern worden 1775 huizen bijgebouwd daartoe wordt een park volgebouwd en het oude traject 
van de A9 bebouwd en zijn, worden er nog duizenden bomen gekapt. Het foerageergebied neemt 
dus af en grote bomen planten wordt niet gefinancierd door de gemeente! 

Het activiteitenplan stelt de zaken te rooskleurig voor, vandaar dat er de wens is omzichtiger om te 
gaan met flora en fauna en meer rekening te houden met de leefbaarheid van het dorp! 

In de ontwerp Verklaring van geen bedenkingen van het RVO. 
Met het besluit; Geen bedenkingen te hebben tegen het verlenen van een Omgevingsvergunning als 
bedoeld in artikel 2.1 of 2.2 van de Wabo door het College van burgemeester en wethouders van de 
Gemeente Haarlemmermeer, mits hieraan de in het verzoek genoemde voorschriften en 
beperkingen worden verbonden. 

Pagina 3 van 6; voorschriften;

9. Initiatiefnemer dient een ecologisch werkprotocol op te stellen met daarin bovengenoemde 
voorschriften. Alle betrokken partijen, met name de uitvoerenden op de bouw- of projectlocatie, dienen 
van het werkprotocol op de hoogte te worden gesteld. 

h. Initiatiefnemer dient de resultaten daarvan jaarlijks (in januari) aan de gemeente te rapporteren. De 
gemeente moet deze resultaten doorsturen naar het bevoegd gezag. 

Dan zou ik een nette planning verwachten van wat wanneer gaat gebeuren en sancties als deze 
planning niet klopt en er onnodig en ontijdig natuur wordt vernield. 

Pagina 5 van 6; Andere bevredigende oplossing; 

De ontwikkeling van de woonwijk Quatrebras en de ontwikkeling van het Groene Lint is opgenomen in 
het op 4 juli 2013 vastgestelde bestemmingsplan Badhoevedorp-Lijnden-oost. De locatie van de 
realisatie van de nieuwe woonwijk is hiermee vastgelegd. In Badhoevedorp worden in totaal 1600 
woningen gerealiseerd op een aantal verschillende locaties. Om het aantal woningen te behalen en 
dekking van de benodigde kosten voor de verlegging van de A9 te bekostigen is het noodzakelijk een om 
gedeelte van het plangebied te betrekken bij de nieuwe woonwijk Quatrebras. Er bestaan geen 
alternatieve locaties voor de realisatie van deze woningen. De woningen worden in- of direct tegen het 
bestaande dorp aan gebouwd, op de gronden die vrijkomen na het verwijderen van de bestaande A9 en 
de erbij horende op- en afritten. 

Alternatieve locaties ten zuiden, westen of oosten zijn uitgesloten vanwege regelgeving rondom Schiphol 
en het Rijkswegennet. Door de gekozen inrichting, werkwijze en de planning (buiten de kwetsbare 
periode) wordt schade aan de gewone dwergvleermuis en de ruige dwergvleermuis zoveel mogelijk 
voorkomen. Hiermee is voldoende aangetoond dat geen andere bevredigende oplossing voorhanden is.

De voorlopige planning is dat samen met autonome ontwikkelingen er 1775 woningen bijkomen. 
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Het is een politiek ondoordachte keuze geweest met het uitponden van groen en het oude A9 traject 
te denken 55 miljoen op te kunnen halen. Het heeft geen pas met dit excuus het dorp uit te kleden 
en te doen alsof er niets aan de hand is. En zijn er ten zuiden van de Schipholweg wel degelijk 
mogelijkheden die gelijkwaardig zijn aan die van die in het dorp maar die gronden had de gemeente 
in het verleden gedeeltelijk  in haar bezit maar heeft die verkocht en wil niet overdadig veel geld 
kwijt zijn met aldaar woningplannen te realiseren. Die kunnen niet zoals op haar eigen grond 
uitgepond worden, daarmee is het niet bestaan van alternatieve locaties voor woningbouw 
ongegrond. De gemeente heeft samen met de provincie als gedeeltelijk eigenaar die gronden 
gedeeltelijk bestemd in het structuurplan voor 2040 als kantoorlocatie! 

De onderbouwing is er met de haren bijgesleept en is het dus niet duidelijk waar er precies gestart 
wordt en hoe zo goed mogelijk de flora en fauna en de leefbaarheid wordt beschermd. De gemeente 
heeft slechts procesmatig aangegeven wat er zou moeten gebeuren maar zijn vele zaken niet ter 
hand genomen dan wel niet geformaliseerd. In de geest van de ontheffing en de wet is een jaar van 
te voren kappen niet zorgvuldig omgaan met onze omgeving. Beperking van kap en omver gooien 
van groen, gefaseerd direct aansluiten vooraf aan bouw is de oplossing. De bouw zou eerder een 
maandje moeten wachten in plaats dat jaren van te voren de zaak overhoop wordt gehaald. En 
blijken sancties bij niet nakomen van afspraken tot nu toe compleet te ontbreken.  
De bewoners van Badhoevedorp en de flora en fauna zijn de klos. 

Tevens is op te merken dat; 

• Er is sprake van 448 + 110 bomen = 558 bomen. Dus 110 bomen met een stam met een 
gemiddelde dikte groter dan een volwassen dijbeen sneuvelen ook! 

• Er is sprake van 448 bomen die gekapt worden maar er worden 445 verrekend via de leges? 

• Hoe meer bomen de Haarlemmermeer kapt hoe meer leges er worden opgestreken en hoe 
kleiner het budget wordt voor nieuw groen. In onderhavige geval zijn de leges € 9.629,79 te 
betalen uit het B’dorp budget. Dus betaalt de gemeente zich zelf uit eigen budget 2 x zoveel; 
eenmaal door ontvangst en eenmaal door verkleinen van het budget, broekzak vestzak x 2! 

• Het kappen kost € 25.000,00 – 2 x € 9.629,79 = € 5740,42. Kortom het dorp wordt wederom 
benadeeld met 25.000 – 5740,42 = € 19.259,58 euro’s. 

• De voornemens, Groene AS, Gijzenbergterrein, Groen Lint, Quatrebras zijn niet duidelijk 

geformaliseerd in een bestemmingsplan, slechts de aanzetten met DSO’s  zijn aanwezig 

welke geen enkele garantie bieden de voornemens ook werkelijkheid wordt. 

Er is tot nu toe geen sprake van nieuwe leefgebieden, slechts kaalslag van bestaand! 

• Volgens de provinciewebsite is de Groene As in 2016 helemaal gerealiseerd, in 

Badhoevedorp blijkt dat er tot nu toe nog geen schop de grond is ingegaan, wel ligt er al 

sinds 2013 ruim 6 miljoen euro geoormerkt geld gestort op de rekening van de 

Haarlemmermeer ongebruikt op de plank. 

• Keer op keer wordt vanuit Hoofddorp benadrukt dat kwaliteit hoger in het vaandel staat dan 

kwantiteit, maar hoe kan er kwaliteit in groen zijn als deze niet tijdig aanwezig is dan wel dat 

er geen vierkante meters groen worden gerealiseerd zoals in het verleden voorgespiegeld? 

• Procesmatig heeft de gemeente formeel al veel van wat werd voorgesteld vanaf 2008 

gewijzigd; De MER is door al deze wijzigingen achterhaald, ambities uit een 

groenstructuurplan worden niet gehaald, beloften om 38,6 m2 in de kern na te streven 

worden met voeten getreden, beloften voor 130 m2 groen per inwoner in de 

Haarlemmermeer uit mooie nota’s van de wethouder Reneman zijn uit de lucht gegrepen. 

• Compensatie van RWS van groen vind niet volledig plaats in en rond Badhoevedorp, 6 

hectares aangaande zijn verdwenen uit de plannen, (groene parkstrook onder de Veldpost 

was nog aanwezig in het Groenstructuurplan is nu verdwenen). 

• Compensatie van groen in het dorp komt niet van de grond, is en wordt vertraagd. 

• Wanneer het parkje Quatrebras wordt definitief gerealiseerd wordt is onduidelijk. Tot die tijd 

zou alle groen in dit gebied onaangetast moeten blijven. 
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• Hoe de schets van het Groene Lint daadwerkelijk vorm krijgt is onduidelijk, slechts een kort 

stukje is bekend in een DSO, niet degelijk gezekerd in een bestemmingsplan, is er vertraging 

in de aanleg, en zou een deel misschien na maart 2019 pas daadwerkelijk kunnen worden 

aangepakt (na maart 2019 is de A9 pas weg en die ligt nu daar waar men denkt misschien 

een Groen Lint te realiseren). Er is dan ook geen sprake van tijdige compensatie! 

• In NATUURONDERZOEK A9 BADHOEVEDORP, Vleermuizen vliegroutes en foerageergebied 

Eindrapport 16-11-2016 staat; Een ontheffing inzake de Flora- en faunawet wordt met 

betrekking tot het verstoren van deze vaste vliegroute van vleermuizen noodzakelijk geacht. 

Aaneengesloten gebieden stuk voor stuk ontmantelen met de Flora en Faunawet is zeer 

onwenselijk en staat haaks op de geest van wat men met de wet wil bereiken 

• Vleermuizen gaan in winterslaap, omdat er in de winter geen insecten voor ze te eten zijn. 

Door hun lichaam op de spaarstand te zetten sparen ze energie en komen ze de winter 

meestal wel goed door. Als ze in april weer wakker worden, hebben ze flinke honger. In het 

vleermuizenrondje begin mei was er in Quatrebras geen vleermuis te bekennen. Verstoring 

en het weer had al invloed op de aanwezigheid, of met andere woorden zijn er weinig 

vleermuizen en dient de transitie omzichtig plaats te vinden in de tijd. 

De ecologen kunnen blijkbaar nauwkeurig bepalen, zie rapportages, waar vleermuizen 

verblijven, dan kunnen voor de enkele vleermuizen aldaar het verblijf worden verwijderd 

zodat zij voor de winterslaap zoeken naar een goed alternatief, en is al het andere 

verwijderen van groen overbodig totdat de bouw daadwerkelijk begint dan wel wordt 

aangepast aan het kapseizoen. 

• In de kap van eerste fase zijn bomen van te voren gestipt zodat bomen konden blijven staan 

die wel in de kapvergunning abusievelijk werden vermeld. Helaas werd direct voor de kap 

alsnog zonder overleg de spuitbus gehanteerd en extra bomen gelkapt. Afspraken dienen 

formeel te zijn vastgelegd anders kunnen de diverse afdelingen van de gemeente en 

aannemer niet goed controleren waar de grenzen liggen. 

• Tussentijds zou men een alternatief plan verwachten zodat jong en oud toch gebruik van het 

geminimaliseerde park gebruik zouden kunnen maken de komende 10 jaar, ook daar bestaat 

geen inzicht in. 

De gemeente wil dat er daadwerkelijk wordt gestart met bouw, groencompensatie hoort daar ook 

bij, sinds 2013 kreeg de gemeente 6 miljoen euro daarvoor en heeft de Raad al vele budgetten 

aangaande goedgekeurd. Helaas constateer ik, met teveel woorden, dat er te weinig respect is voor 

de leefbaarheid en de ecologie in Badhoevedorp. Dikke rapporten worden geschreven om 

procesmatig zaken in goede banen te leiden. Vergeten wordt dat de achterliggende gedachte is dat 

er zorgvuldig wordt omgegaan met onze omgeving.  

Al participerend kan dit niet worden overgebracht omdat de participatie op z’n kont ligt ondanks dat 

de wethouder een andere mening is toegedaan. Het is echter niet voor niets dat deelnemers 

afhaken, voorzitters vertrekken uit de zogenaamde participatie van dit college! 

Ik verzoek alsnog om een heel zorgvuldig gestuurd traject aangaande de ruimtelijke ordening dat zo 

goed mogelijk de leefbaarheid en ecologie respecteert, onnodige verwijderen van groen voorkomt, 

kiest in de tijd voor groen in plaats een jaar van te voren rigoureus alles te verwijderen, desnoods 

met enige aanpassing van de bouwplannen. De aannemer begint tenslotte niet overal tegelijk! 

Hoogachtend,   

Jan Jacobse  Cor Blom 

Paulihof 8, 1171 WB Badhoevedorp  Azaleastraat 66, 1171 WV Badhoevedorp 


